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Schriftelijke vragen ex artikel 33 RVO PvdA/GroenLinks betreffende 
diverse ontwikkelingen Westkapelle 

Vorig jaar oktober organiseerden wij een discussieavond in Westkapelle over de 
achteruitgang van de openbare ruimte van Westkapelle. Door betrokken 
inwoners werden naast de achteruitgang van de openbare ruimte uiteenlopende 
onderwerpen ingebracht en besproken. Ook de noodzaak van maatregelen tegen 
parkeeroverlast en de bouw van de MFA aan de Molenwal kwamen aan de orde.
Wij houden de vinger aan de pols als het gaat om de situatie en ontwikkelingen 
in Westkapelle. Daarom hebben wij de volgende vragen.

1. Over de renovatie/vervanging van het Grôôt 'Ôôd hebben we al geruime 
tijd niets vernomen. Ook niet over onze suggestie om daarvoor geld uit de
Toeristische Impuls te gebruiken. Wat is de stand van zaken rond de 
renovatie/vervanging van het Grôôt 'Ôôd? Welke concrete stappen zijn 
inmiddels door het college gezet? Hoe is daarover met de inwoners van 
Westkapelle gecommuniceerd?

2. U kent de klachten over de slechte staat van onderhoud van het pad rond 
de Kreek. Wat heeft u (ook richting de mede-verantwoordelijke organisatie
het Waterschap Zeeuwse eilanden) ondernomen?

3. Tijdens de bijeenkomst in oktober 2022 en bij andere gelegenheden horen
wij dat de parkeerdruk in Westkapelle zodanig is, dat parkeerbeleid 
noodzakelijk is om er voor te zorgen dat er voldoende parkeerplaatsen 
voor inwoners beschikbaar zijn en overlast wordt voorkomen. Herkent u 
deze geluiden en dit vraagstuk? Heeft u de inwoners van Westkapelle 
inmiddels naar hun mening omtrent het parkeren gevraagd? Zo ja, op 
welke wijze heeft u dat gedaan en wat zijn de resultaten? Zo nee, waarom
niet? 

4. In de gesprekken die wij voeren, horen wij dat het illegale tweede 
woninggebruik en illegale recreatieve verhuur één van de grootste 
ergernissen in Westkapelle is. Hoeveel woningen in Westkapelle heeft u 
momenteel in onderzoek (2e woningen en recreatieve verhuur). Hoeveel 
woningen zijn er in Westkapelle als gevolg van handhavend optreden 
afgelopen 12 maanden teruggehaald naar de permanente 
woningvoorraad? Hoeveel situaties illegale recreatieve verhuur zijn er 
beëindigd? Op welke wijze maakt u deze resultaten kenbaar aan de 
inwoners van Westkapelle? 



5. Al geruime tijd heeft de gemeenteraad geen informatie ontvangen over de 
voortgang van het MFA op de Molenwal in Westkapelle. Ook veel inwoners 
vragen zich af hoe het er mee staat. Wat is de stand van zaken? Is de 
vastgestelde planning nog realistisch? Zo nee, wat zijn de oorzaken 
daarvan en wat heeft u ondernomen om vertraging te voorkomen? 

6. In het Programma Wonen is opgenomen dat we uitbreiding pas kunnen 
toestaan als vaststaat dat er onvoldoende sprake is van 
inbreidingsmogelijkheden in de kern. Om vast te stellen hoe de 
inbreidingslocaties in Westkapelle zich verhouden tot de specifieke 
behoefte van de kern wordt een nieuwbouwprogrammering uitgewerkt. 
Wat is er de afgelopen maanden gedaan aan de nieuwbouwprogrammering
voor Westkapelle? Met welke organisaties, inwoners, belanghebbenden is 
dit onderwerp de afgelopen maanden besproken? Wanneer ontvangt de 
gemeenteraad de nieuwbouwprogrammering Westkapelle? 

7. Bij de voorbereiding van de plannen voor de MFA en ook daarna hebben 
inwoners en verenigingen veelvuldig aangegeven dat 
herinrichting/verfraaiing van de Markt noodzakelijk is voor de leefbaarheid
en aantrekkelijkheid van Westkapelle. Wat heeft u met deze signalen 
gedaan? Hoe is daarover met inwoners en verenigingen gecommuniceerd?

Graag ontvangen wij een schriftelijke beantwoording van deze vragen.

Fractie PvdA/GroenLinks Veere


